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Darłowo, dnia 12 sierpnia 2024 roku 
 
 
BR.0002.10.2024  
 
 

Protokół Nr V/2024 

z V sesji Rady Gminy Darłowo IX kadencji 

z dnia 12 sierpnia 2024 roku 

pod przewodnictwem 

Pani Justyny Osses – Przewodniczącej Rady Gminy Darłowo 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodnicząca rozpoczęła obrady sesji o godzinie 1300, a zakończyła o godzinie 1427. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 15 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

/Lista obecności Radnych na posiedzeniu V sesji Rady Gminy Darłowo IX kadencji w dniu 12 sierpnia 2024 
roku stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
 
/Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Izabela Sielska – Zastępca Wójta Gminy Darłowo,  
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo, 
Pani Joanna Stępień – Radca Prawny, 
Pani Anna Zatorska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie, 
Pan Tomasz Gondek – Prezes Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o.                              
w Krupach, 
Pani Halina Przybysławska – Przewodnicząca Rady Seniorów, 
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani Justyna Osses Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo przystąpiła do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
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Na Sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Moskwę. 
W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych, głosując: 
14 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący (radny Wiesław Moskwa). 
 
Na protokolantkę Przewodnicząca Rady powołała panią Iwonę Kowalską. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Ustalenie  porządku obrad. 
Ad.2.  

 
Przewodnicząca Rady przypomniała, że proponowany porządek obrad radni otrzymali                  
z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję.  
 
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na V Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

 
Przewodnicząca poinformowała, że przed sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy                                   

o samorządzie gminnym otrzymała wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad 
kolejnych projektów uchwał:
 

  

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2024 rok; Druk Nr 5/2024V 
2) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2024-

2034; Druk Nr 6/2024V 
3) w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Darłowo w 

Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Granowej 
i Unieści                              z siedzibą w Darłowie; Druk Nr 7/2024V 

 
/Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Przewodnicząca poinformowała, że przed sesją otrzymała wniosek Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przekazania wniosku według właściwości; Druk Nr 8/2024V 
 
/Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do porządku obrad?  
 
Radny Jerzy Krzyżanowski zgłosił wniosek o uchylenie z porządku obrad V sesji Rady 
Gminy Darłowo IX kadencji projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 
XLIV.425.2018 Rady Gminy Darłowo z dnia 31 stycznia 2024 roku w sprawie wyrażenia 
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zgody na udzielenie wyższej dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych i niepublicznych 
przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Darłowo. Druk Nr 2/2024V  
Ponadto radny Jerzy Krzyżanowski wnioskował o skierowanie ww. projektu uchwały do 
dalszych nad nią prac.  
 
/Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Nikt więcej wniosków nie zgłosił.  
 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała i ogłosiła 10-minutową przerwę w celu przesłania skanu 

wniosku radnym na tablety oraz przygotowanie sprzętu do głosowania. 
 

Po przerwie kworum wynosiło 14 radnych. 
Chwilowo nieobecny był radny Waldemar Bonk.  

 
  
Przewodnicząca Rady przeprowadziła następujące głosowania:  
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo stwierdziła, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Darłowo na 2024 rok; Druk Nr 5/2024V było  
12 głosów za, 
1 głos przeciw i (radny Henryk Noworolnik) 
1 głos wstrzymujący, (radny Mirosław Gałuszkiewicz) 
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 

Radny Waldemar Bonk wrócił na salę obrad sesji.  
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo stwierdziła, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2024-2034; Druk Nr 6/2024V było  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo stwierdziła, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 
kontynuacji członkostwa Gminy Darłowo w Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa 
Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Grabowej i Unieści z siedzibą w Darłowie; Druk Nr 
7/2024V było  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
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Przewodnicząca Rady powiedziała, że stwierdza kworum 15 radnych. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo stwierdziła, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku 
według właściwości; Druk Nr 8/2024V było  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy wszyscy Radni zapoznali się z wnioskiem kolegi radnego? 
Następnie oddała wniosek pod głosowanie. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo stwierdziła, że za 
wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 
XLIV.425.2018 Rady Gminy Darłowo z dnia 31 stycznia 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie wyższej dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych                                            
i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Darłowo; Druk Nr 2/2024V 
było  
11 głosów za, (Radny Waldemar Bonk, Radny Robert Ciszek, Radna Marzena Drzewucka, Radna Monika Harbutiak, Radny Jerzy 
Krzyżanowski, Radna Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz, Radny Grzegorz Płotka, Radna Monka Staniszewska, Radny Piotr 
Szewczykowski, Radny Sylwester Szwedek, Radny Adam Wasieńko) 
3 głosy przeciw i (Radny Wiesław Moskwa, Radny Henryk Noworolnik, Radna Justyna Osses) 
1 głos wstrzymujący, (Radny Mirosław Gałuszkiewicz) 
czyli projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji.    
 
Po podaniu przez Przewodniczącą Rady wyników głosowania nastąpiła między radnymi 
krótka dyskusja na temat wycofania punktu z porządku obrad.  
 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad dzisiejszej sesji po przyjętych 
zmianach przedstawia się następująco: 
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła pięciominutową przerwę  
w celu ułożenia kolejności punktów porządku obrad. 

 
Po przerwie  

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek sesji po przyjętych zmianach 
przedstawia się następująco: 
 
Punkt 12
 

 nie będzie realizowany zgodnie z głosowaniem. To był Druk Nr 2/2024V 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2024 rok. Druk Nr 
5/2024V 

Punkt 15 otrzymuje brzmienie:  
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2024-2034. Druk Nr 6/2024V 

Punkt 16 otrzymuje brzmienie:  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Darłowo                                      
w Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Grabowej                                
i Unieści z siedzibą w Darłowie. DRUK Nr 7/2024V 

Punkt 17 otrzymuje brzmienie:  

 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. DRUK Nr 8/2024V 
Punkt 18 otrzymuje brzmienie:  

 

Wolne wnioski i zapytania. 
Punkt 19:  

 

Zamknięcie obrad. 
Punkt 20:  

 
 
Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad                            
z wprowadzonymi zmianami: 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych głosując: 
15 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji wraz ze zgłoszonymi zmianami, 
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących.  
 
Przewodnicząca Rady na podstawie wyników głosowania stwierdziła, że porządek sesji został 
przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 14 czerwca 2024 roku oraz                     
z IV sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 1 lipca 2024 rpku. 

Ad. 3.  

 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do protokołów, 
wobec czego Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokoły zostały podpisane bez 
uwag.  
 
Na tym punkt zakończono. 
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Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
W okresie pomiędzy sesjami, czyli od 14 czerwca 2024 roku, wójt uczestniczył                                     

w spotkaniach (wymieniono tu najważniejsze). 
 
W dniu 1 lipca 2024 roku wójt spotkał się z firmą Zimar, z radnym Wiesławem 

Moskwą, Sołtysem Sołectwa Kowalewice Łukaszem Konopką, przy podpisaniu umowy na 
przebudowę drogi w miejscowości Kowalewiczki. To jest droga z Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych, która już obecnie jest wykonywana. 

 
W dniu 3 lipca 2024 roku także tutaj odbyło się podpisanie umowy na wykonywanie 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Sińczyca. Tutaj przy obecności Pani Przewodniczącej 
Rady ostała taka umowa podpisana i także w najbliższym okresie wykonawca wejdzie na plac 
budowy.  

 
W dnu 19 lipca 2024 roku odbyło się spotkanie z Panem Grzegorzem Pochopień                           

w sprawie omówienia szkolnictwa na terenie Gminy Darłowo, w którym uczestniczyli radni, 
szkoły z terenu Gminy Darłowo, społeczne i publiczne.  

 
W dniu 24 lipca 2024 roku została podpisana w Urzędzie Gminy Darłowo w 

obecności Radnego Waldemara Bonka i Sołtys Kopnicy Pani Haliny Zaborskiej umowa na 
przebudowę drogi w miejscowości Kopnica. Wójt powiedział, że umowa została podpisana z 
firmą Krężel. Ta przebudowa w niedługim okresie się rozpocznie, a to znaczy, że rozpocznie 
się jeszcze                        w tym roku. Pan wójt powiedział, że tutaj jest bezpieczny termin. 
Najważniejsze, że jest podpisana umowa i że mieszkańcy w przyszłym roku będą się cieszyli 
nową drogą.  

 
Pan wójt powiedział, że bardzo ciekawe spotkanie odbyło się w dniu 5 sierpnia2024 

roku. Delegacja Członków Partii Samoobrony Rzeczpospolitej Polskiej przyszła do Pana 
Wójta w rocznicę śmierci Pana Andrzeja Leppera z prośbą i pomysłem na temat uczczenia 
Pamięci Pana Leppera. Pan wójt powiedział, że jak najbardziej Pan Lepper jest osobą, która 
znacząco w świecie polityki brała udział z naszego terenu i jest osobą bardzo znaną, a rodzina 
Lepperów jest też rodziną bardzo lubianą. Pan wójt powiedział, że oczywiście tutaj Gmina 
Darłowo jest jak najbardziej przychylna takiemu pomysłowi ale nie ukrywa, że tu będzie 
potrzebna akceptacja rodziny jeżeli takie pomysły wpłyną z Partii Samoobrony, bo tu musi 
być wszystko zgodnie z wolą rodziny Lepperów.  

 
W dniu 5 sierpnia 2024 roku odbyło się także spotkanie z Panem Jakubem 

Kowalikiem Wicemarszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego, z Panią Justyną Osses 
Radną Przewodniczącą Rady Gminy Darłowo, Panią Moniką Kryszczak Sołtys Sołectwa 
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Wiekowo, Panią Wandą Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo i Panem Janem Grabowskim 
Sołtysem Sołectwa Jeżyczki. Było to podpisanie Grantów Sołeckich z Konkursu Marszałka 
Województwa Zachodniopomorskiego. Oczywiście będą tu też zmiany w budżecie dzisiaj 
przedstawione na ten temat bo Gmina dokłada także do realizacji tych grantów.  

 
Radna Marzena Drzewucka wyszła z sali obrad. 

 
W dniu 17 czerwca 2024 roku wójt uczestniczył w spotkaniu informacyjnym 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie na temat 
realizowanych programów, z których mogłaby skorzystać gmina.  

 
W dniu 19 czerwca 2024 roku odbyło się także rozdanie stypendiów naukowych za 

najlepsze wyniki w nauce. Rozdanie odbyło się w Szkole Podstawowej im. Ludzi Morza                         
w Kopnicy.  

 
W dniu 24 czerwca 2024 roku odbyło się spotkanie gmin uzdrowiskowych                                       

w Kołobrzegu. Na spotkaniu poruszony był temat odebrania opłaty uzdrowiskowej, dotacji 
uzdrowiskowej gminom uzdrowiskowym. To miało także przedłożenie i zostało poruszone na 
Walnym Zgromadzeniu członków Gmin Uzdrowiskowych, które odbyło się w Polanicy Zdrój 
w dniu 25 czerwca 2024 roku, gdzie taki sprzeciw został przedstawiony.  

 
W dniu 28 czerwca 2024 roku odbyła się Gminna Spartakiada Seniorów w Senior 

Plus. Pan wójt powiedział, że jest to bardzo fajne wydarzenie, w którym uczestniczyli 
również radni i seniorzy z naszej gminy. Pan wójt powiedział, że bardzo się cieszy, że co roku 
tak dużo osób co roku bierze udział w tej spartakiadzie. Wójt powiedział, że dziękuje bardzo 
za to.  

 
W dniu 3 lipca 2024 roku odbyło się tutaj w Urzędzie Gminy powiatowe posiedzenie 

Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej. Coroczne takie spotkanie dotyczyło kampanii Żniwa 
2024 oraz szkód łowieckich w powiecie sławieńskim.  

 
W dniu 14 lipca 2024 roku wójt brał udział w obchodach Święta Policji. Pan wójt 

powiedział, że wszystkie dokładne wymienione sprawozdania przekazuje do Biura Rady.  
 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do dyspozycji na 
rachunku bankowym wynoszą 721 000 zł. Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach 
wynoszą 1 297 000 zł.  
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
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Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na ostatnich dwóch 

sesjach Rady Gminy Darłowo, które odbyły się w dniu 14 czerwca 2024 roku oraz 1 lipca 
2024 roku, zostało podjętych łącznie 11 uchwał, które zostały przesłane do organów nadzoru, 
tj. Wojewody Zachodniopomorskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wobec 
przedmiotowych uchwał nie stwierdzono naruszeń prawa.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych w okresie od 20 maja 2024 roku stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pani Przewodnicząca zapytała, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie sprawozdawczym 
czyli od 14 czerwca do 12 sierpnia 2024 roku radni złożyli dziewięć interpelacji, a sołtysi  
piętnaście wniosków sołtysów. W okresie objętym sprawozdaniem odpowiedzi udzielono na 
sześć interpelacji, pozostałe trzy interpelacje są w trakcie rozpatrywania. Ponadto udzielono 
odpowiedzi na dziewięć wniosków, a sześć wniosków jest w trakcie rozpatrywania.  
 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
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Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pani Justyna Osses Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo przedstawiła informację 
Przewodniczącego z działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Pani Justyna Osses Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zapytała czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. 
 
W tym punkcie głos zabrali:  
 
Pan Maciej Bienert powiedział, że ma trzy sprawy. Pierwsza sprawa dotyczy 

zmniejszenia dotacji o 30 %. Mówca powiedział, że być może teraz jest to bezprzedmiotowe                     
dlatego, że rada zadecydowała większością tak, jak zadecydowała. Wiemy jakie są wyniki 
głosowania. Natomiast co go zaskoczyło i to w związku z czym – do nich do Stowarzyszenia i 
do niego osobiście przychodzą ludzie. Dzieje się tak, że przyszła pani nauczycielka, która 
powiedziała, że reprezentuje jakąś część nauczycieli.  

 
Pani Justyna Osses Przewodnicząca Rady zapytała pana Macieja Bienerta, czy Pan 

Maciej mówi w imieniu swoim, czy stowarzyszenia?  
 
Pan Maciej Bienert odpowiedział, że mówi w imieniu swoim, w imieniu mieszkańca. 

Mówca powiedział, że mówi w imieniu mieszkańca dlatego, że jednak byli tą alternatywą, 
jeśli chodzi o w sposób demokratyczny wyłonienia władzy. Mówca powiedział, że jednak te 
niespełna sześćset głosów, które na niego głosowany dalej po prostu wspierają i przychodzą z 
różnymi problemami, to dlatego też jest tutaj w swoim imieniu i ich imieniu. Pan Maciej 
Bienert powiedział, że nauczyciele nie mogą być zaskakiwani jakimiś decyzjami 
finansowymi, które właściwie decydują o ich „być albo nie być”, czy w ogóle o sytuacji 
gospodarczej jaką będą mieli za praktycznie dwa tygodnie. Dzisiaj mamy 12 sierpnia, czyli 
gdyby ta decyzja weszła by w życie, to dotyczyła by okresu praktycznie od 1 września, a wiec 
należy zwrócić uwagę, ze tym ludziom tez należy się jakiś szacunek i nie można ich 
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zaskakiwać tak drastycznymi decyzjami. Tutaj rada Gminy wywiązała się bardzo dobrze ze 
swojego mandatu społecznego i zadecydowała jak zadecydowała.  

Pan Maciej Bienert poruszył drugą sprawę, mianowicie chodzi o nasze olimpijki                          
z Gminy Darłowo, czyli o Nikole i Marlenę, które jutro wracają. Pan Maciej Bienert 
powiedział, że rozmawiał dzisiaj z rodzicami. Jaki byłby postulat jego jako obywatela, jako 
człowieka                       z Gminy Darłowo, mieszkającego tutaj, dlatego, że sportu mamy 
mało, praktycznie jeżeli chodzi o dofinansowanie sportu, czy o jakieś większe sukcesy 
naszych sportowców, to praktycznie one nie istnieją, ale mamy tutaj dwie takie perełki, które 
były na igrzyskach olimpijskich. Przez całą olimpiadę trenowały. Szczególnie przez ostatnie 
dwa lata trenowały – jak powiedziały – bardzo ciężko, co kosztowało mnóstwo czasu, 
poświęcenia i pieniędzy. Tych pieniędzy, można by było ewentualnie przemyśleć w sposób 
taki, żeby dofinansować ewentualnie to jakąkolwiek umową. Nie taką jak teraz mają z 
Miastem Darłowo o promocję Miasta Darłowo. One promują naszą Gminę. Mówca 
powiedział, że one mogą to teraz robić jeszcze bardziej skutecznie biorąc pod uwagę ich 
wyniki, zasięgi. Być może warto to przemyśleć, co spowodowałoby to, że ulżymy im w tych 
całych kosztach wystąpienia na tym całym treningu, który naprawdę był trudny, żmudny i 
ciężki. A to jest siódme miejsce. Natomiast miedzy pierwszym miejscem – Złotym Medalem 
Olimpijskim – a tym siódmym miejscem dzieliło te dziewczyny niecałe dwie minuty. Pan 
Maciej Bienert powiedział, że gdyby tak za cztery lata teraz miały by dofinansowanie i 
trenowały by, a tor kolarski najbliższy jest     w Pruszkowie, więc ze swoich środków 
pokrywały koszty dojazdu do Pruszkowa każdorazowo. Gdyby tak trenowały, to powiedziały, 
że za dwa lata te dwie minuty są w stanie nadrobić i życzymy im po prostu złotego medalu i 
sukcesu sportowego. To będzie sukces nas wszystkich, którzy będą ewentualnie finansować, 
czyli całej gminy.  

Pan Maciej Bienert zgłosił postulat w sprawie rozważenia wprowadzenia nauki 
pływania dla dzieci od 7 do 13 roku życia w naszej szkole. Nie trzeba budować w tym 
miejscu żadnego basenu. Te baseny na terenie Ziemi Darłowskiej są. Są też mniej używane z 
uwagi, że są te baseny w hotelach, a poza sezonem są one mniej oblegane. Dodatkowo mamy 
gminę nadmorską, więc warto, żeby te dzieci umiały pływać, szczególnie biorąc też pod 
uwagę statystyki utonąć tegorocznych, które są już w ogóle zatrważające. A może tez 
będziemy mieć przyszłych i ratowników i pływaków. Ratowników przynajmniej, którzy są 
poszukiwani w Gminie Darłowo i w mieście Darłowo.  

Pan Maciej Bienert powiedział, że jeszcze taki bonus ponieważ przyszedł z trzema 
sprawami, ale chciałby poruszyć czwartą, ponieważ przyszło mu coś takiego na myśl, że 
rzeczywiście św. Pamięci Pan Andrzej Lepper to był człowiek odważny, który nie bał się 
mówić co myśli. Nie bał się też wyrażać swojego zdania. Takich ludzi brakuje. To był 
człowiek, który doszedł do szczytu władzy. Z mieszkańca małej miejscowości z Gminie 
Darłowo doszedł do szczytu władzy, dlatego, że bycie wicepremierem, to jeśli chodzi o 
władzę, to niewiele więcej w Polsce można osiągnąć, niż zostanie wicepremierem. Mówca 
powiedział, że jest to absolutnie postać zasługująca na upamiętnienie i na specjalne 
potraktowanie, jeśli chodzi o poczet naszych mieszkańców naszej gminy.  

 
Radny p. Wiesław Moskwa w woli sprostowania przedmówcy powiedział, że nie dwie 

minuty tylko dwie sekundy zabrakło naszym dziewczynom (olimpijkom). Trzeba to dokładnie 
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oglądać, patrzeć. Nie wiem skąd Pan te wiadomości ma, że dwie minuty. Dwie minuty to by 
jechały, to cały wyścig nie trwał nawet tyle. 

 
Pan Maciej Bienert powiedział, że przejęzyczył się.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że też chciałby 

sprostować, bo nie dwie olimpijki tylko cztery z Gminy Darłowo, bo i Daria i Wiktoria 
Pikulik także są mieszkankami jeszcze Gminy Darłowo, które urodziły się na jej terenie i 
uczęszczały do szkoły w Dąbkach. Pan wójt powiedział, że to też nie jest tak, że my po prostu 
nie myślimy o tym, żeby te nasze olimpijki wszystkie w jakiś sposób uhonorować. Zawsze 
tak było, bo jak kiedyś wracały z olimpiady to też spotykaliśmy się tu i wręczaliśmy nagrody i 
nie były tylko to nagrody rzeczowe. Cały czas wspieramy Klub Kolarski Ziemia Darłowska, 
który co roku też dostaje dofinasowanie z Gminy Darłowo. Jak najbardziej Gmina Darłowo – 
nawet co widać na Urzędzie – wspiera nasze mieszkanki nie tylko dwie, ale cztery.  

Pan wójt w sprawie zajęć pływania powiedział, że jak najbardziej, jeżeli szkoła, jak 
było to praktykowane cały czas, życzyła sobie w ramach zajęcia w-f zajęcia pływania, to takie 
zajęcia były możliwe i takie były przeprowadzane. Jeżeli temat powróci przez szkołę, to jak 
najbardziej. W pewnym momencie był konflikt troszeczkę z rodzicami, którzy po prostu sobie 
tych zajęć na lekcjach w-f na basenie nie życzyli. Jeżeli oczywiście będzie taka wola 
rodziców, to jest możliwość jak najbardziej zorganizowania takich zajęć.  

 
Pan Emil Gawęda Wiceprezes Klubu Kolarskiego Ziemia Darłowska i pracownik 

Urzędu Gminy powiedział, że wspólnie w tym roku połączone zostały działania Miasta 
Darłowo, Gminy Darłowo i Klubu Kolarskiego, by zrobić naprawdę dużo, aby o tym 
kolarstwie było głośno. Mówca powiedział, że dla uzupełnienia dopowie jak wygląda 
finansowanie, czy to Marleny Karwackiej, czy Nikoli Sibiek, które są de facto przez cały rok 
utrzymywane, sponsorowane przez Polski Związek Kolarski, przez Ministerstwo Sportu, są 
szkolone centralnie. My dzięki dofinansowaniu czy to z Gminy Darłowo czy z miasta 
Darłowo jesteśmy w stanie drobnymi środkami wspierać ich działania. Ale tu już szkolenie 
tych zawodniczek jest oparte o centralne szkolenie przez Polski Związek Kolarski – centralne 
środki. Te Panie spędzają około trzystu dni w roku na torze trenując często po dwa, trzy razy 
dziennie. Duża zasługa i Gminy Darłowo i Miasta Darłowo była dla tych naszych czterech 
zawodniczkach, a nie dwóch tak jak Pan mówił. Kosztuje to dużo, bardzo dużo, ale to też jest 
finansowanie centralnie. Obie Panie również są w wojsku zatrudnione, są w centralnym 
wojskowym zespole sportowym, który również wspomaga ich rozwój. Mamy zaplanowane 
również i z Panem Wójtem i z Panem Burmistrzem wspólne działania dotyczące i promocji 
kolarstwa i przyjazdu tych dziewczyn, tych zawodniczek i ich przywitania. Mamy to 
skoordynowane, żeby właśnie było to wszystko spójne, więc połączyliśmy siły do działania.  

 
Na sali obrad rozległy się oklaski.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła kolejnego mówcę, o podejście do mikrofonu.  
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Pan Maciej Bienert zapytał czy jest prawdą, co mówią te zawodniczki, że 
organizowane są zbiorki na ich wyjazdy, na ich stroje?  

 
Pan Tomasz Urbański powiedział, że one tego nie powiedziały.  
Pan Maciej Bienert powiedział, że są zbiórki na przykład na nowy samochód.  
 
Radny p. Wiesław Moskwa powiedział, że to już jest kwestia inna.  
 
Pan Maciej Bienert powiedział, że słyszał, że powtarzają coś takiego, że organizowane 

są na tą działalność jakieś zbiórki i one się czują jakby te zbiórki były organizowane jak 
karma dla zwierząt. Mówca powiedział, że tutaj słyszy, że są organizowane zbiórki rzekomo 
na sprzęt. To trzeba by było tak sprawdzić.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że rada nie ma takich informacji.  
 
Pan Maciej Bienert powiedział, że być może nie jest to tak różowo jak by to 

wyglądało a chciałoby się, żeby to było. Nawet to docenić. Mówca powiedział, że też państwa 
pracę docenia oczywiście jako działaczy. Tak.  

 
Pan Tomasz Urbański Sołtys Sołectwa Wicie powiedział, że prawdę mówiąc nie 

słyszał takich wypowiedzi, że gdziekolwiek są te … więc podejrzewa, że przedmówca słyszał 
to dzisiaj. Pan Sołtys powiedział, że nie miał okazji, natomiast bardzo uważnie wysłuchał 
kilkukrotnie wypowiedzi Darii, która opowiedziała o tym, że stroje dostali dosłownie dzień 
wcześniej i ze problem mieli z rowerami, ze na zgrupowanie pojechały za własne pieniądze. 
Nikt nie zbierał tych pieniędzy. Mówca powiedział, że słyszał o takiej zbiórce natomiast to co 
przed chwilą powiedział Pan Emil i o czym pamięta z sesji budżetowej zostało 60 000 zł 
przeznaczone na Klub Kolarski. Całe wspomaganie naszych olimpijek to jest jedna sprawa, 
bo to już się dzieje. Za cztery lata kolejna olimpiada, tylko Daria ma 27 lat, to jeszcze może 
spróbować o jeszcze wyższe trofeum, natomiast wspieranie Klubu jako takiego jest istotne, po 
to, żeby ten „narybek”, który się trafi – miejmy nadzieję – biorąc przykład ze starszych 
koleżanek chciał trenować żebyśmy mieli następczynie w tej właśnie dyscyplinie. To są 
cztery dyscypliny. Natomiast jeśli chodzi o ten problem z władzami, czyli jak tu usłyszeliśmy, 
to nie są władze Klubu, tylko tu chodzi o Polski Związek Kolarstwa i to jest dramat 
największy, który został podkreślony do tego stopnia, że sprawozdawcy głośno 
wypowiedzieli się, że nie oczekują na lotnisku przedstawicieli Polskiego Związku 
Kolarskiego. Tam największa wina i największe pieniądze, które przechodzą obok 
zawodniczek, to są właśnie dysponowane przez szefów Związku. To jest największa 
bolączka. Anie to co na naszym najniższym gminnym czy miejskim poziomie. To widać, że 
to dzieje się. W prawdzie były lata wcześniejsze, kiedy Eugeniusz był Prezesem, gdy trudno 
było się doprosić od Miasta Darłowo o szatnie, co zostało wreszcie po wielkich bojach 
zakończone, ale tutaj się dba. Natomiast jeżeli się osiąga ten poziom wyższy to się przechodzi 
pod skrzydła Związku, czy to jest siatkarski, czy piłkarski, czy kolarski jak w tym wypadku.  
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Pan Emil Gawęda powiedział, że doprecyzuje o co chodzi z tą zbiórką. Mówca 
powiedział, że założyli jakiś czas temu zbiórkę na środek transportu, ponieważ potrzebują po 
prostu nowego busa w Klubie. Mówca powiedział, że nie widzi w tym nic złego, że jako Klub 
Kolarski założyli zbiórkę. Nie tylko na karmę dla zwierząt są tworzone zbiórki, ale na różne 
inne cele. Pan Emil Gawęda powiedział, że nie wie z jakimi Pan Maciej zawodniczkami 
rozmawiał. Sam powiedział, że jest z zawodniczkami w stałym kontakcie, czy to on czy 
Marcin jako członek Zarządu czy też trenerzy. Mówca powiedział, że myśli, że ma większą 
wiedzę i troszkę więcej wiedzą co się dzieje u dziewczyn. Pan Emil powiedział, że tak 
naprawdę jeśli Marlena czy Nikola – Daria i Wiktoria już nie jeżdżą u nich w Klubie – jeśli 
jako Klub mieliby utrzymywać je przez cały rok, zapewnić im szkolenie, wyjazdy to budżet 
całego Klubu nie wystarczyłby na utrzymanie tych zawodniczek przez trzy miesiące.  

 
Nikt więcej się nie zgłosił.  
Na tym punkt zakończono.  

 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Pani Justyna Osses Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zapytała czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym punkcie?  
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że bardzo chciałaby 

podziękować Pani Justynie Pacuła, za to, że zorganizowała objazd po wiosce Cisowo, 
obejrzała Kościół zabytkowy jeden z najstarszych, co się bardzo podobało wczasowiczom. 
Mówczyni powiedziała, że w miedzy czasie mogła rozdać ulotkę, którą przedrukowała nasza 
promocja, bardzo ładnie w kolorze, w której jest dużo wiadomości na temat woski Cisowo. 
Mówczyni powiedziała, że ma nadzieję, że na którejś najbliższej sesji od Pana Wójta, od 
Państwa Radnych będzie mogła przeczytać na zaproszeniu na sesję, temat podjęcia uchwały 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wioski Cisowo. 
Mówczyni powiedziała, że to jest wioska agroturystyczna, przepiękna wioska i niestety nie 
można się doprosić o przekształcenie działek ornych na działki rolne, gdzie mieszkańcy chcą 
przekazać swoim dzieciom, czy wnukom działki, żeby moli się pobudować, żeby tam nie było 
jakiegoś bałaganu, tylko, żeby to było postawiona jak należy. Wioska Cisowo jest wioską 
agroturystyczną. Wioska brała udział w różnych konkursach i wygrywała. To samo jeśli 
chodzi o kościół, to wszystkim bardzo się podoba. Mówczyni powiedziała, że nie uznaje 
odpowiedzi, ze przy kościele, gdzie idą starsze osoby i dzieci nie można postawić ławek ze 
względu na to, że jest robiona droga. Mówczyni powiedziała, że droga a ławki to jest zupełnie 
co innego.  

 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że wioska Cisowo jest też wioską rolniczą.  
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Pan Tomasz Urbański Sołtys Sołectwa Wicie powiedział, że festyn był świetny, a nie 
zaprosił. To był żart. Mówca powiedział, że w piątek od 16:00 do 22:00 ostatni tego lata 
organizowany przez radę sołecką Wicia w tejże miejscowości przy głównym wejściu na plażę 
odbędzie się festyn „Święto Pieczonego Ziemniaka” z doskonałymi potrawami i fantastyczną 
atmosferą. Mówca powiedział, że wszystkich bardzo serdecznie zaprasza.  

 
Na sali rozległy się oklaski.  
 
Radny p. Jerzy Krzyżanowski powiedział, że między 12 a 17 lipca był z grupą 20 osób 

w Województwie Lubelskim, w Powiecie Chełmskim, Gmina Leśniowice. Byłą to wizyta na 
zaproszenie w Gminie Leśniowice. W tej grupie były zespoły ludowe z Wiekowic, częściowo 
Domasławianie, i również mieszkańcy Jeżyc, Jeżyczek. Nawet osoby były z Darłowa. Piękne 
uroczystości, gdzie mógł na kilku uroczystościach mógł mówić o Gminie Darłowi i mówił. 
Skorzystał z tego i zapraszał wszystkich z tamtych okolic, żeby przyjeżdżali do nas nad nasze 
morze. Radny powiedział, że od gminy otrzymał bardzo dużo materiałów promocyjnych za co 
dziękuje. Baner z Gminy Darłowo był widoczny w tych wszystkich miejscach, gdzie byli, 
łącznie z takim dużym festynem nad jeziorem w Leśniowicach w Gminie Leśniowice, gdzie 
ludzie podchodzi i pytali się, gdzie jest Gmina Darłowo. No tak to jest. Radny powiedział, że 
miał okazję i m wytłumaczyć. Radny powiedział, że w zamian, że przekazał Pani Wójt 
Leśniowic i jeszcze innym znaczącym osobom w samorządzie Leśniowickim te materiały 
promocyjne. Te materiały promocyjne leżały też w wyznaczonym miejscu na stole. Ludzie 
wszystkie te materiały odebrali. W zamian radny dostał trochę informacyjnych rzeczy dla nas. 
Dziękując za to, że Gmina Darłowo pomogła mu przy tym wyjeździe, postanowił się 
odwdzięczyć w jakiś sposób. Radny zaprezentował grubą książkę pełną przepisów 
kulinarnych z tamtego regionu. Książki i inne materiały promocyjne radny wręczył Wójtowi 
Gminy Darłowo, Przewodniczącej Rady i Wiceprzewodniczącemu Rady.  

 
Pan Wójt podziękował i prosił o przekazanie pozdrowień.  
 
Radny p Jerzy Krzyżanowski podziękował Wójtowi Gminy Darłowo za pomoc w tym, 

że mógł reprezentować Gminę Darłowo w tych dalekich stronach.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że chciała podziękować Pani Justynie Pacuła-

Woźniak za zorganizowanie z Panią Oleksa spaceru a Panu Wójtowi za udostępnienie 
autobusu.  
 

Nikt więcej się nie zgłosił.  
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 

Ad.11.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Druk Nr 1/2024V 
 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały z 
uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że to jest uchwała bardzo obszerna, dotycząca zaliczenia 
dróg do kategorii dróg gminnych. Uchwała dokładnie była omawiana przez pracownika na 
komisji rady. Pan wójt powiedział dlaczego podejmujemy tą uchwałę. Ponieważ te drogi 
zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego z 2005 roku są tymi drogami 
publicznymi i one powinny być zaliczone do tej kategorii zaliczone. Wynika to też z potrzeb 
jakie składa gmina do dofinansowania, gdzie te drogi musza być zmienione na drogi kategorii 
publicznych.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                               
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej powiedziała, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej  w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  stanowi załącznik nr 16 
do niniejszego protokołu/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą.  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 15 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
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/Uchwała Nr V.28.2024 Rady Gminy Darłowo w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.12.
Punkt 12 został wycofany z porządku obrad.  

  

 
Ad.13.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar strefy „A” ochrony 
uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki. Druk Nr 3/2024V 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego obszar strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały z 
uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tu wprowadzamy do zapisów planu uchwalonego w 
2017 roku zapisy definicję apartamentu i definiuje się jako lokal usługowy przeznaczony 
wyłącznie na funkcje turystyczne składający się co najmniej z kuchni, pokoju i łazienki. 
Dopuszcza się realizację kuchni w formie aneksu kuchennego. Zmiana dotyczy terenów 
oznaczonych w planie symbolem UH1, UH2, UH4 i UH6. Zapis § 46 ust. 4 pkt 1 otrzymuje 
brzmienie: „funkcji z zakresu usług turystycznych (wynajem pokoi i apartamenty), w drugiej i 
trzeciej kondygnacji, dla terenów oznaczonych symbolem UH1, UH2, UH4 i UH6.  
Pan wójt powiedział, że dokładnie ta zmiana planu była przedstawiona radnym na komisji.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                               
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego obszar strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego obszar strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu/ 
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Pani Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej powiedziała, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej  w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego obszar strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo otworzyła dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zamknęła dyskusję. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar strefy „A” ochrony uzdrowiskowej 
uzdrowiska Dąbki:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 15 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym (Radny Grzegorz Płotka) 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska 
Dąbki. 

/Uchwała Nr V.30.2024 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki stanowi załącznik nr 
22 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.14.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo.                                   
Druk Nr 4/2024V 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem 
i autopoprawką. Pan wójt powiedział, że uchwała była dokładnie prezentowana przez 
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pracownika na komisji wspólnej. Uchwała dotyczy zmiany przeznaczenia działki w części 
objętej opracowaniem w Żukowie Morskim. Chodzi o Miejską Oczyszczalnie Ścieków i 
chodzi także o uaktualnienie stref ochronnych od punktu nawigacyjnego przy tej 
oczyszczalni. Oczywiście wprowadzona jest tu autopoprawka do załącznika nr 4, gdzie 
uzupełniony został załącznik nr 4 o link. Radni otrzymali tą autopoprawkę na komisji. 
Autopoprawka dotyczy udostępnienia tych danych przestrzennych po adresem. Wójt 
powiedział, że nie wpłynął żaden protest jak była procedura uchwalana. Wójt prosił Radę 
Gminy o zmianę tego planu.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                               
i Budżetu powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna wraz                         
z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej powiedziała, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo otworzyła dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zamknęła dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo wraz                                        
z autopoprawką:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 15 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
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podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr V.31.2024 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.15.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2024 
rok. Druk Nr 5/2024V 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2024 rok stanowi 
załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały z 
uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że jak zwykle bardzo dużo jest zmian w budżecie. 
Praktycznie co sesja. Pan wójt powiedział, że myśli, że tak to już będzie, bo finanse gminy są 
takie bardzo zmienne, dynamiczne.  
Zwiększamy dochody z tytułu:  

1. Odszkodowania za naprawę autobusu 7 567,60 zł. 
2. Dotacja udzielona z Urzędu Marszałkowskiego na realizację grantów sołeckich 

45 000,00 zł.  
3. Dotacja w ramach środków unijnych z Europejskiego Funduszu Rolnego na Rzecz 

Obszarów Wiejskich za zadanie wykonane w 2023 roku Zagospodarowanie terenu 
rekreacyjnego w miejscowości Słowino 41 738,00 zł.  

4. Środków otrzymanych na prowadzenie punktu konsultacyjnego dla mieszkańców 
Gminy Darłowo w zakresie ochrony Środowiska 28 204,51 zł.  

 

Dokonać zmniejszenia wydatków z tytułu:  

1. Przebudowy dróg gminnych w miejscowości Kopnica o kwotę 284 873,01 zł 
(zmniejszamy środki własne ponieważ przyznano wyższe dofinansowanie na ww. 
zadanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg do kwoty 2 433 593,68 zł. Koszt robót 
budowlanych wynosi 5 399 550,84 zł. To jest zadanie dwuletnie i będzie uregulowane 
w wieloletniej prognozie finansowej, bo w tym roku będzie mały zakres robót 
wykonanych. 

2. Wydatków na OSP 42 778,00 zł.  
Oczywiście te wydatki zostaną przeznaczone na zadania inwestycyjne.  

W wyniku powyższych zmian środki przeznacza się na:  

1. Grantu Sołeckie wraz z wkładem własnym w kwocie 77 611,01 zł (45 000,00 zł 
dofinansowanie po 15 000,00 zł na sołectwo). Sołectwo Cisowo całkowity koszt 
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zadania 29 900,00 zł (sołeckie 5 000,00 zł). Sołectwo Wiekowo 19 811,01 zł. Jeżyczki 
19 900,00 zł.  

2. Zakup samochodu strażackiego w kwocie 300 000,00 zł. Jest możliwość starania się o 
samochód strażacki dla miejscowości Sulimice. Mamy nadzieję, że się uda zdobyć ten 
samochód bardzo potrzebny strażakom.  

3. Dotacja dla OSP Bukowo Morskie na zakup sprzętu 2 778,00 zł.  
4. Remonty autobusów 7 567,60 zł (odszkodowania). 
5. Zadanie zagospodarowanie terenu przy świetlicy wiejskiej w m. Rusko poprzez 

utwardzenie nawierzchni w kwocie 55 000,00 zł (sołeckie 39 000,00, a całkowity 
koszt tej inwestycji wynosi 94 000,00 zł).  

 

Dokonuje się zmniejszenia po stronie dochodów 979 000,00 zł dofinansowania i wydatków 
1 000 000,00 zł na zadaniu pod nazwą „Remont wnętrza i więźby dachowej kościoła 
filialnego pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Kowalewicach” Zadanie było ujęte na 
2024 rok, jednakże realizacja ww. zadanie będzie w latach 2025-2026. Zadanie ujęto w WPF. 
To zadanie jest finansowane z Polskiego Ładu i mieści się w ramach czasowych ujętych w 
przedsięwzięciu.  

Ponadto dokonuje się przeniesienia środków sołeckich mylnie sklasyfikowanych w 
pierwotnej uchwale sołectwa Zakrzewo. Dotyczy zadania pod nazwą Zagospodarowanie 
terenu rekreacyjnego – boisko w kwocie 29 184,96 zł (było w rozdz. 70005 par. 6050 winno 
być w rozdz. 92695 par. 6050).  

 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                               
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2024 rok stanowi załącznik nr 29 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo otworzyła dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zamknęła dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2024 rok:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 15 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
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0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2024 rok. 

/Uchwała Nr V.32.2024 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2024 rok 
stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.16.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2024-2034. Druk Nr 6/2024V 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2024-2034 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że oddaje głos Pani Skarbnik. 
 
Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo przedstawiła projekt uchwały                                              
z uzasadnieniem. Mówczyni powiedziała, że przychody, rozchody oraz dług nie uległy 
zmianie. Uległy zmianie przedsięwzięcia, gdzie wprowadzono remont Kościoła w 
Kowalewicach do przedsięwzięć, ponieważ realizacja tego zadanie nie odbędzie się jednak w 
2024 roku, tylko jest rozłożone na lata 2025-2026. Ogółem nakłady na to zadanie wynoszą 
1 200 000,00 zł na roboty wraz z Inspektorem Nadzoru.  
Wprowadzono również zadanie polegające na przebudowie stacji uzdatniania wody                                 
w miejscowości Zakrzewo oraz Budowa zbiornika retencyjnego na ujęciu wody w 
miejscowości Wicie. Realizacja tego zadania będzie się odbywać w latach 2025-2027. 
Nakłady wynoszą 4 150 000,00 zł. Pani Skarbnik powiedziała, że jest to wszystko 
szacunkowo ponieważ staramy się o środki unijne na to zadanie i musimy mieć ujęte to w 
wieloletniej prognozie finansowej, żeby w ogóle wzięto nas pod uwagę do tego 
dofinansowania. Więc na razie mamy takie szacunkowe koszty tej inwestycji.  
Ponadto Pani Skarbnik powiedziała, że budżet po dokonanych zmianach zamyka się w 
kwocie po stronie dochodów 109 575 954,66 zł. Po stronie wydatków 128 622 907,98 zł. Jest 
deficyt w kwocie 19 046 953,32 zł.  
Ponadto wydatki majątkowe na ten rok zamykają się na chwilę obecną kwotą 55 622 071,20 
zł. Po stronie dochodów majątkowych, czyli ze sprzedaży majątku tam jest nieduża kwota bo 
tam jest około 1 200 000 zł w planie, ale na to też pozyskaliśmy dotację w kwocie na kwotę 
38 971 204,61 zł. Tak mamy w planie.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo otworzyła dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zamknęła dyskusję. 
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                               
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2024-
2034 stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2024-2034:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 15 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2024-2034. 

/Uchwała Nr V.33.2024 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2024-2034 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.17.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa 
Gminy Darłowo w Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu 
Wieprzy, Grabowej i Unieści z siedzibą w Darłowie. Druk Nr 7/2024V 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Darłowo                      
w Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Grabowej i Unieści z siedzibą                          
w Darłowie stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały z 
uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był prezentowany na komisji. Gmina 
Darłowo jest od 2009 roku w Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa Rybacka. Zbliża się 
kolejny okres programowania i przed każdym okresem programowania potwierdzamy wolę 
uczestnictwa w tych funduszach europejskich poprzez przynależność do Lokalnych Grup, 
które dzielą te środki. Także ta uchwała umożliwi tutaj Lokalnej Grupie Rybackiej ale przede 
wszystkim Gminie i jej mieszkańcom możliwość aplikowania do tej Grupy Rybackiej o 
środki z Unii Europejskiej. Pan wójt powiedział, że tutaj musi się pochwalić, że Gmina 
Darłowo skorzystała w poprzednich kadencjach, jak i jej mieszkańcy w pełnym zakresie i 
wszystkie środki praktycznie zostały wykorzystane, co Grupa Rybacka otrzymała.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                               
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Darłowo w Stowarzyszeniu 
Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Grabowej i Unieści z siedzibą w Darłowie stanowi 
załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Radny Adam Wasieńko Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Prawa w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Darłowo w Stowarzyszeniu 
Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Grabowej i Unieści z siedzibą w Darłowie stanowi 
załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo otworzyła dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zamknęła dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 15 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Darłowo                     
w Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Grabowej                        
i Unieści z siedzibą w Darłowie. 

/Uchwała Nr V.34.2024 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy 
Darłowo w Stowarzyszeniu Darłowska Lokalna Grupa Rybacka w dorzeczu Wieprzy, Grabowej i Unieści                       
z siedzibą w Darłowie stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.18.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.                   
Druk Nr 8/2024V 
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/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przekazania wniosku według właściwości stanowi załącznik        
nr 38 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 
Darłowo przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem. Pan Radny powiedział, że na 
podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.  
z 2024 r. poz. 609 z późn. zm.) oraz art. 243 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 572) Rada Gminy Darłowo uchwala, 
co następuje:  
§ 1. Uznaje się Radę Gminy Darłowo za organ niewłaściwy do rozpatrzenia wniosku z dnia                             
6 sierpnia 2024 roku w części dotyczącej połączenia nowo budowanych rowów wzdłuż drogi 
powiatowej na granicy z działką wnioskodawców. 

§ 2. Wniosek, o którym mowa w § 1 przekazuje się Staroście Sławieńskiemu jako organowi 
właściwemu do jego rozpatrzenia.  

§ 3. Uzasadnienie faktyczne i prawne rozstrzygnięcia przyjęcia wniosku oraz pouczenie o 
treści art. 246 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego 
(t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 572) zawiera uzasadnienie do uchwały. 

§ 4. Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Gminy Darłowo do zawiadomienia 
wnioskodawców o przekazaniu wniosku właściwemu organowi.   

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

Uzasadnienie:  

W dniu 6 sierpnia 2024 roku do Rady Gminy Darłowo wpłynął wniosek mieszkańców 
Gminy Darłowo dotyczący udzielenia pomocy w znalezieniu optymalnego rozwiązania 
dotyczącego połączenia nowo budowanych rowów wzdłuż drogi powiatowej na granicy                           
z działką wnioskodawców. 

Ogólna kompetencja do rozpatrywania wniosków dla każdego organu administracji 
publicznej, w tym dla organów kolegialnych jednostek samorządu terytorialnego  wynika                        
z przepisu art. 242 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 572), który stanowi, że wnioski składa się do 
organów właściwych ze względu na przedmiot wniosku.  

Dla rady gminy głównym przepisem wyznaczającym jej właściwość do rozpatrywania 
wniosków jest art. 18 ust. 2 pkt 1-15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609 z późn. zm.) oraz przepisy ustaw szczególnych.  

Zgodnie z art. 243 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania 
administracyjnego, organ, który otrzymał wniosek i nie jest właściwy do jego rozpatrzenia, 
obowiązany jest w ciągu siedmiu dni przekazać go organowi właściwemu oraz musi o tej 
czynności powiadomić wnioskodawcę.  
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W związku z tym, że organy stanowiące jednostki samorządu terytorialnego są 
organami kolegialnymi, jedyną prawną formą, w której rada gminy, może wypowiedzieć się                 
w przedmiocie wniosku, jest uchwała.  

Pouczenie: Zgodnie z art. 246 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 572) wnioskodawcy niezadowolonemu ze 
sposobu załatwienia wniosku służy prawo wniesienia skargi w trybie określonym w rozdziale 
2 działu VIII Kodeks postępowania administracyjnego. 

W świetle zaprezentowanej argumentacji podjęcie uchwały jest konieczne i w pełni 
uzasadnione.  

Wnioskodawca: komisja Skarg, Wniosków i Petycji w składzie:  
1. Radny Piotr Szewczykowski 
2. Radny Adam Wasieńko 
3. Radna Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo otworzyła dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zamknęła dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przekazania wniosku według 
właściwości:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 15 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

/Uchwała Nr V.29.2024 Rady Gminy Darłowo w sprawie przekazania wniosku według właściwości stanowi 
załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.19.
Wolne wnioski i zapytania. 

  

 
Przewodnicząca rady zapytała czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
Nikt głosu nie zabrał.  



Strona 26 z 26 
 

Na tym punkt zakończono.  
 
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 20.  

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad V Sesji Rady Gminy 

Darłowo IX kadencji – Pani Justyna Osses Przewodnicząca Rady Gminy Darłowo zamknęła 
obrady                      o godzinie 1427 w dniu 12 sierpnia 2024 roku. 

 

                       Przewodnicząca  
Obradom przewodniczyła: 

                 Rady Gminy Darłowo 
      
         Justyna Osses  

 
 
Sekretarz obrad
Radny Rady Gminy Darłowo 

:  

    
Wiesław Moskwa  
 
 
Protokół sporządziła:
Iwona Kowalska  Kierownik Biura Rady 

  


